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ОДЕСЬКИЙ РЕГІОНАЛЬНИЙ ІНСТИТУТ ДЕРЖАВНОГО УПРАВЛІННЯ 
НАЦІОНАЛЬОЇ АКАДЕМІЇ ДЕРЖАВНОГО УПРАВЛІННЯ 

 ПРИ ПРЕЗИДЕНТОВІ УКРАЇНИ  
 

Дорогі друзі! 
Наш інститут спрямовує у 

велике життя чергову групу 

магістрів управління проектами та 

менеджерів. Це 10 ювілейний 

випуск заочної форми навчання 

спеціальності «Управління проек-

тами» та 5 ювілейний випуск 

заочної форми навчання спеціаль-

ності «Менеджмент організацій». 

Ми сподіваємось, що сучасні, 

інноваційні знання, які Ви набули в 

нашому інституті, допоможуть Вам 

самореалізуватися в житті, впев-

нено просуватись по службовим  

сходинкам  та зробити вдалу управлінську кар’єру.   

Майже  700 наших  випускників успішно працюють в 

різних бізнесструктурах, долають фінансову кризу та перемагають 

в конкурентній боротьбі.  Завдяки нашим зусиллям випускник 

факультету менеджменту не тільки добре професійно 

підготовлений, але вміє системно думати, має широку ерудицію, 

спирається на моральні цінності, які сформовано людством 

протягом історії, володіє іноземними мовами. Як свідчить досвід, 

наші випускники є бажаними кандидатами для призначення на 

будь-які посади. Інститут  пишається своїми  випускниками, які 

роблять свою кар’єру в таких крупних компаніях, як 

Медіахолдинг «PROSTO», ТОВ «Женева Турс» (Санкт-

Петербург), «Volrsbank», ООО «Французький бульвар», 

ОдесаГАЗ, УкрСибБанк, ФК «Шахтар» та інші. 

В цьому році на факультеті найбільша кількість 

випускників отримує  дипломи з відзнакою: 14 на денній формі 

навчання, 5 на заочній формі навчання спеціальності «Управління 

проектами». Хочу відзначити Бєлікову Ірину, Видерка Артема, 

Пислар Галину, Щвець Ганну.  Ми вдячні випускникам, які 

виконували функції старост, організовували роботу студентського 

самоврядування, допомагали викладачам та працівникам 

деканату: Кузнецовій Катерині, Назаренко Ірині, Наумчук Ірині, 

Соколовій Ользі,  Стояновій Ользі.   

Всі Ви стаєте членами великої родини, ім’я якої «Асоціація 

випускників ОРІДУ». Ми впевнені, що своєю працею, успіхами та 

здобутками, Ви прославите наш інститут не тільки в Україні, а й 

далеко за її межами, доведете, що лідерство є вибором, а не 

посадою, як це роблять випускники попередніх років:  Чорбаджи 

Іван Михайлович - заступник голови Одеської обласної державної 

адміністрації (випускник спеціальності «Управління проектами»), 

Маклашевський Олег Вікторович - голова райдержадміністрації 

Великомихайлівського району Одеської області (випускник 

спеціальності «Управління проектами»), Бахчеван Дмитро 

Миколайович - директор Одеського міжобласного спецкомбінату  

(випускник спеціальності «Менеджмент організацій»), Морозюк 

Андрій Олександрович - директор ООО «Фонтанка», комерційний 

директор «НЄК ЮЖ енергоресурси» (випускник спеціальності 

«Менеджмент організацій») та багато інших.  

 

Ті, хто йде першими зажди 

прокладають шлях для молодших 

товаришів. Ми сподіваємось, що 

ця традиція буде існувати в нашому закладі. Бажаю Вам міцного 

здоров’я, благополуччя, великих успіхів на життєвому шляху! 
 Директор інституту М.М. Іжа 

 

      Дорогі випускники! 
Cьогодні на факультеті ми 

робімо вже ювілейні випуски, але 

варто заглянути в історію. Якщо 

перший випуск в 2002 році склав 33 

студента та 49 слухачів, то в 2009 

році було випущено 106 студентів 

та 85 слухачів. За роки існування 

факультету отримали дипломи: 

бакалаврів - 577, спеціалістів - 210, 

магістрів - 487, всього-1274 

фахівця. 

Ми пишаємось  нашими випуск-

никами. Конкурентоспроможність 

на-ших випускників досягається наданням фундаментальних 

знань за допомогою інноваційних методів освіти. Свою мету ми 

бачимо в підготовці керівника - аналітика, який зможе приймати 

оптимальні, обґрунтовані рішення. Факультет надає можливість 

своїм випускникам та всім зацікавленим в цьому особам 

вдосконалювати свої знання. В 2009 році при кафедрі управління 

проектами    створено «Тренінговий центр з розвитку бізнес - 

технологій». 

На факультеті відпрацьовано унікальну модель класичної 

освіти для управлінської галузі, яка, перш за все,  орієнтована  на 

молодь, що буде працювати в Україні і для України  в гострій 

конкурентній боротьбі  з бізнес-елітами Росії, Європи, Америки та 

Китаю. Висока якість підготовки на факультеті менеджменту 

забезпечує формування кваліфікованих спеціалістів, які потрібні 

не тільки на українському, але і на міжнародному ринках. 

Сучасний бізнес встановлює жорстокі вимоги до наших 

випускників, тому найбільш важлива риса -  це практична 

спрямованість нашої освіти. 

Сьогодні ми випускаємо в світ 89 наших вихованців! 

Викладачі факультету  сподіваються, що знання, які придбали 

випускники в його стінах допоможуть їм стати найкращими, 

особливо в галузі проектного та інвестиційного менеджменту. Ми 

сподіваємось на їх допомогу рідному закладу, перш за все, своїми 

добрими справами, авторитетом, кращими проектами. Проведений 

перший раз в цьому році конкурс «На кращу магістерську 

(дипломну роботу)» на факультеті менеджменту засвідчив, що 

немало випускників добре відпрацьовували навчальні завдання та 

мають великий резерв на майбутню працю. Кращими стали 

Галина Пислар, Дмитро Кобиляєв, Олександр Семеніхін.  

Серед наших випускників представники самих різних 

професій та напрямків діяльності. Універсальність проектного та 

інвестиційного менеджменту підкреслюється всюди. Тому я 

бажаю нашим випускникам видатних успіхів та взяти за правило 

девіз «Ніхто крім нас!» 
Декан факультету менеджменту О.І .Воронов 



 

Кажуть,  що розум жінки в ї ї  красі ,  але х іба одна краса може впливати на розв'язання 

складних адмін істративних питань та роботу  зі  студентами?  

Сьогоднішнє інтерв'ю з жінками, які  вміють дивувати. Поважні викладачі  і  просто цікаві  

особистості  —  Красностанова Наталя Едуардівна та Безверхнюк  Тетяна Миколаївна .  

Всім відомо, що Ви, Наталя Едуардівна, давно 

працюєте в галузі освіти, скажіть, як змінилося 

покоління студентів? 

Прежде всего, спасибо за 

преамбулу. Мне казалось, что я 

уже никого не могу удивить, 

именно потому, что «давно 

работаю в сфере образования». С 

одной стороны, это «плюс» - 

опыт, с другой: «минус» -

консерватизм. 

«Поколения» студентов не 

меняются. Меняются условия, в 

которых мы живем, меняется 

уровень знаний, степень 

информированности и конечно 

ценностей. Сравнивать студентов 

80-90-х годов ХХ века и 

сегодняшних нельзя. Я завидую 

выпускникам начала XXI века - их возможностям и 

перспективам. Вижу сложности и проблемы, которые их 

ожидают. 

Выше я сказала: «консерватизм». Каждый из преподавателей 

может мне возразить: «Мы меняемся вместе со студентами». Та 

энергия, те новые знания, инициатива, идеи, которыми полны 

студенты, позволяют, а порой заставляют нас идти дальше и 

развиваться, чтобы соответствовать, как Вы сказали новым, 

«поколениям». 

Ким із випускників цього року, на Вашу думку, ми можемо 

пишатись і чому? 
Мы гордимся каждым выпускником и надеемся, что они 

оправдают наши надежды. А самое главное, чтобы оправдались 

ожидания каждого и те цели, которые они связывали с 

получением диплома о высшем образовании, были достигнуты. 
Для наших випускників цей семестр останній. Що б Ви 

могли їм побажати? 

Что пожелать? Почему семестр последний? Будет еще много 

семестров, сессий, экзаменов. Конечно, они будут иначе 

называться. Но, как в фильме: «Видеть цель, верить в себя и не 

думать о препятствиях».  

Дорогу осилит идущий! 
 

С е г о д н я  т ы  у ж  в ы п у с к н и к !  

П р е к р а с е н  м о л о д о с т и  м и г ,  

Д у ш а  в о з в ы ш е н н о - в о з д у ш н а  

И  в е р и ш ь  в  з а в т р а  п р о с т о д у ш н о .  

С е й ч а с  с в о б о д е н  в ы б о р  т в о й  

И  в с е  ж е л а н ь я  и с п о л н и м ы .  

Т е б е  н е  н р а в и т с я  п о к о й  

И  т а к  д у ш а  е щ е  р а н и м а !  

И  с  н а м и  ч а с  п р и ш е л  п р о щ а т ь с я  

И  ч у в с т в а  р а з н ы е  т е с н я т с я !  

П р о й д е т  и  г о д ,  и  м н о г о  л е т ,  

С у д ь б а  н а  м е с т о  в с е х  р а с с т а в и т .  

О д н и х ,  н а в е р н о е ,  в о с с л а в и т ,  

Д р у г и м ,  п р е г р а д ы  п о н а с т а в и т !  

И  о ч е н ь  т р у д н о  д а т ь  с о в е т ,  

И  н е  н а й д е ш ь  п о р о й  о т в е т .  

Н о  в ы ,  с  с у д ь б о й  с в о е й  и г р а я ,  

П о р о ю  ш и ш к и  н а б и в а я ,  

Н е  т о р о п и т е с ь  о т с т у п а т ь ,  

Д а н о  л и ш ь  с и л ь н ы м  п о б е ж д а т ь !  

 

. 

Тетяна Миколаївна!  

Ми сміливо можемо Вас привітати, адже це перший  

Ваш  випуск, коли Ви займаєте   посаду-завідувач 

кафедри управління проект-тами. Які Ваші враження? 

По-перше, я хочу відзна-

чити високий рівень 

професій- ної 

компетентності, педагогіч-ної 

майстерності та фахової 

обізнаності викладачів 

кафедри управління 

проектами, їх шляхетність та 

життєву муд-рість, що 

дозволило створити 

на кафедрі доброзичливий 

моральний клімат і 

партнерські відносини між 

викладачами та слухачами. 

По-друге, ми, викладачі 

кафедри, пишаємося нашими 

слухачами. Організованість, креативність, відповідальність та 

рівень магістерських робіт випускників 2010 року, половина 

яких є реально діючими проектами, приємно вразила. Наші 

слухачі - це менеджери вищого рівня, здатні успішно працювати 

в умовах ринкової невизначеності. Організовувати процес 

навчання зі слухачами спеціальності «управління проектами» - 

це не тільки задоволення від викладацької роботи, а й взаємний 

обмін досвідом. 

Ми щиро вдячні керівництву інституту, навчально-

методичному відділу, деканату факультету менеджменту, 

завідувачам усіх кафедр за підтримку, цінні поради й активну 

участь в організації ефективної роботи кафедри управління 

проектами. Високий рівень підготовки наших слухачів -це 

результат плідної роботи всього інституту і наш загальний 

УСПІХ! 

Розкажіть нам що нового та цікавого відбулось в цьому 

навчальному році? 

Найважливішими, на мій погляд, є три події. Перша - це 

залучення слухачів першого і другого курсу денної форми 

навчання до наукової роботи кафедри, і як результат - двадцять 

наукових доповідей слухачів на трьох конференціях; активна 

участь у двох міжнародних тренінгових програмах; розробка та 

апробація в реальних умовах інвестиційного проекту «Брендінг 

міста». Друге - це відкриття Тренінгового центру, в роботі якого 

на рівних умовах приймають участь викладачі кафедри, слухачі 

спеціальності «управління проектами» та запрошені фахівці-

практики. Третє - це розробка бренду спеціальності та отримання 

авторських прав на логотип кафедри, філософським підґрунтям 

якого є креативність, професіоналізм, раціональність думок і 

адекватність управлінських рішень. А загалом, кожен день на 

кафедрі відбувається щось нове та цікаве. Приходьте до нас і ми 

зможемо ще більше! 

Як Ви вважаєте, наскільки вплинула робота та здобутки 

у громадському житті факультету на розвиток особистості 

слухачів? 

Вважаю, що активізація громадського життя на факультеті 

відбулося саме завдяки неординарності, творчості й завзятості 

наших слухачів. Наприклад, питання організації слухацького та 

студентського самоврядування на факультеті слухачами 

першого курсу спеціальності управління проектами було 

сприйнято як серйозний проект, який вони представили в трьох 

альтернативних варіантах з повним обґрунтуванням усіх 

складових. Але, ідея та її впровадження у життя - це здобуток, 

насамперед, керівництва факультету менеджменту. Спільна 

партнерська праця деканату, викладачів усіх кафедр та студентів 

і слухачів факультету - це традиція нашого Інституту - основа 

розвитку громадянської особистості слухачів. 

(Продовження на 3 сторінці.) 



І нарешті, що Ви хочете побажати нашим студентам 

випускникам? Може є якісь ділові поради чи пропозиції? 

Для Інституту ваш випуск - це ще одна сторінка його 

літопису. Ваші імена назавжди залишаться в історії альма-

матер. Нам дуже хочеться сподіватися, що ви будете часто 

повертатися в свій інститут за порадою, або просто поділитися 

своїми успіхами, досягненнями 

Користуючись можливістю, хочу нагадати, що ви вступаєте 

в світ, обираєте свою судьбу в жорсткому конкурентному 

середовищі нового типу, коли якості людського потенціалу, 

ваших знань стають вирішальним фактором, коли тільки 

використовуючи свій інтелектуальний потенціал, здоровий 

авантюризм і амбіційність, ви зможете знайти гідне місце в 

суспільстві. 

Ураховуючи вищезазначене, висловлю кілька порад. Для 

досягнення успіху не потрібно бути розумніше інших, потрібно 

бути просто на день швидше більшості. Пам'ятайте, успіх 

складається з множини обміркованих дрібниць. При цьому, 

ніщо так не заважає успіху, як самовпевненість. Головна 

формула успіху - це ваші знання, помножені на вміння 

спілкуватися з людьми. Будь-який успіх неможливий без 

характеру та волі. Ви маєте відпрацьовувати в собі твердий 

характер у поєднанні з гнучкістю розуму. 

Перед Вами, молодими спеціалістами, поставлене 

найважливіше завдання - направити свій інтелектуальний 

потенціал, свою енергію на те, щоб у найближчий час наші 

люди почали жити в стабільній, демократичній державі, щоб їх 

потреби задовольнялись на гідному рівні. 

Ми дуже сподіваємося на вас, наші випускники. В добрий 

путь! 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

Говорят випускники: 
Миронюк Виктория, «Менеджмент организаций» 
Почему Вы выбрали  этот институт и эту специаль-ность? 

 Это иститут я выбрала из- за привлекательности и востре-
бованности  специальности,  возможности дальнейшего трудо-

устройства.   

Как прошли годы обучения? 
Годы обучения у нас проходили очень весело, несмотря на то, что у 

нас была  заочная форма обучения. 

Что больше всего запомнилось за эти годы? 
 Наверное больше всего отложится в памяти на многие годы, как 

нервничали, переживали в последнюю свою сессию (госэкзамен и 

защита диплома), но всѐ оказалось очень прекрасно. Предыдущие 7 лет 
мы систематически накапливали 

знания, которые помогли нам на 
госэкзамене. 

Кем Вы работаете? 
Помогают ли полученные знания 
Вам в Вашей  работе? 

Я работаю кассиром–оцен-
щиком в крупной компании. И 
после окончания института мой 
квалификационный уровень на 
много вырос,  подтверждением чего 
является повышение по карьерной 
лестнице. 

Если у Вас любимый 
преподаватель,кто?   

Мои любимые препода-
ватели – эта вся кафедра 
менеджмент организаций, и 
особенно,  заведующая кафед-
рой Красностанова Наталья 

Эдуардовна. Отдельно всем большое спасибо! 
 

Булавинова Наталья, «Менеджмент организаций» 

 
Почему Вы выбрали  

этот институт и эту 

специальность? 

 

Я поступила в этот 

институт, потому что от 

многих своих знакомых 

слышала, что здесь очень 

сильный преподаватель-

ский состав, а также 

огромная информационная 

база. Специальность, на 

которой я училась, инте-

ресная и применима к 

жизни в современном 

обществе.   

Как прошли годы обучения? 

Годы моего обучения прошли очень весело, было много 

хорошего, отличные сокурсники, грамотные преподаватели. 

Учиться всегда было интересно, да и время после учебы 

проводили здорово!   

Что больше всего запомнилось за эти годы? 

Самым ярким событием было объявление результатов 

вступительных экзаменов и объявление результатов защиты  

дипломов. 

Кем Вы работаете? Помогают ли полученные знания 

Вам в Вашей роботе? 

Я работала в разных сферах ( третейский суд, секретариат, 

администрирование) и везде мне помогали знания полученные 

в ОРИГУ.  

Если у Вас любимый преподаватель,кто?  

Я считаю, что все преподаватели хорошие, каждый по – 

своему. Кто-то строгий, кто-то помягче, но все они великолепно 

нам преподавали. И большое им спасибо за это. Отдельное 

благодарность руководителю дипломной работы Исайко 

Владимир Андрееаич, а также Ростиянову Богдану Юрьевичу. 

 

Храмова Виктория, «Управление проектами» 
Почему Вы выбрали  этот институт и эту 

специальность? 

Мне всегда нравилось загадочное слово “менедж-

мент”.институт мне понравился тем, что он не большой – все 

друг друга знают и сама по-себе атмосфера семейная. 

Как прошли годы обучения? 

Годы обучения прошли очень быстро и незаметно, как один 

миг. Наш поток очень дружный, мы всегда и во всем друг другу 

помогаем и преподаватели поддерживают наши начинания. 

Что больше всего запомнилось за эти годы? 

Больше всего запомнились практические . Они проводились 

нетрадиционно, творческий подход преподавателей УП был 

очень познавательным. Можно сказать, что у нас на 

практических занятий, во время дискуссий, «рождалась 

истина»!!! И это было очень  «КРУТО»!!! 

Если у Вас любимый преподаватель,кто? 

Люблю и уважаю – Махуренко Геннадия Сергеевича, Котову 

Наталью Олеговну, Козаченко Виктора Дмитриевич, 

Ровинскую Екатерину Игоревну. 

 

Коваленко Юлия, «Управление проэктами» 
Почему Вы выбрали  этот институт и эту 

специальность? 

Всегда хотела  постичь азы управления, ведь это тяжелый 

труд – организовать эффективную работу команды! Поэтому 

после получения диплома специалиста, который дал базовое 

знание по менеджменту, решила пойти на УП. 

Как прошли годы обучения? 
Коллектив нашего потока весьма сплотился за последние 

годы обучения на УП, отношения с преподователями теплые и 

дружеские. Могу с уверенностью сказать, что у меня появилась 

вторая семья – ОРИГУ НАГУ! 

 (Продовження на наступній сторінці.) 

 



 

 

 

Что больше всего запомнилось за эти годы? 

Годы обучения прошли быстрее, чем того хотелось бы. 

Однако в памяти навсегда останется: лекции преподавателей, 

творческий подход к проведению практических занятий, 

участие в научных конференциях, после которых  веселые 

«посиделки» с одногруппниками и преподавателями в стенах 

родного института. 

Если у Вас любимый преподаватель, кто? 

Из преподавательского состава менеджмента – Ровинская 

Екатерина Игоревна, Львова Елизавета Олеговна, Котова 

Наталья Олеговна. 

 

Стоянова Ольга, «Менедж-

мент организаций» 
Почему Вы выбрали этот 

институт и эту специаль-

ность? 
ВУЗ – престижный, специаль-

ность  включает в себя  обшир-

ное понятие и большое количест-

во знаний. 

Как прошли годы обучения? 

Увлекательно и плодотворно. 

Что больше всего запомнилось 

за эти годы? 

Библиотека - самая лучшая. 

Кем Вы работаете? Помогают 

ли полученные знания Вам в Вашей роботе? 

Работаю в ЧАО «Телесистемы Украины» ТМ «People.net», 

руководитель  дилерского отдела продаж. Специальность 

полученная в ОРИГУ  и занимаемая мною должность 

взаимосвязанные понятия, поэтому помогают и приобретенные 

знания в институте и,  наоборот, умения и навыки приобретен-

ные в работе помогают достигать определенных целей  при 

обучении , а также в изучении  дисциплин. 

Если у Вас любимый преподаватель ,кто?  

Да, есть конечно. Яромич  Светлана Анатольевна. 

 

Жадик Виталий, «Управление проэктами» 

Почему Вы выбрали  этот институт и эту специальность? 

Я могу сказать, что выбор специальности – это был осознанный 

шаг, меня всегда хотелось что-то создавать новое и интересное, 

разрабатывать, поэтому после окончания четвертого курса я 

решил изучать управление проектами. А наш институт славится 

хорошим подбором преподавательского состава и это был 

самый главный критерий выбора именно ОРИДУ НАДУ. 

Как прошли годы обучения? 

Это яркие и занимающие моменты моей жизни. Я с радостью 

ходил на занятия потому, что каждый день было что-то  

интересное и полезное для саморазвития. 

Если у Вас, Виталий, любимый преподаватель, кто? 

Вы знаете, я не люблю выделять кого-то,  ведь каждый из них 

многое дал нам, студентам, поэтому я хочу сказать:  « Огромное 

спасибо!» ,- каждому. 

 

Дорогі наші випускники! 

Прийміть від мене найщиріші  вітання в цей особливий для 

кожного з Вас день, так як, Ви, не лише назавжди залишаєте 

рідні стіни ОРІДУ, який надав Вам море професійних знань, а й 

вирушаєте у справжнє доросле життя. 

Бажаю Вам міцного здоров’я, 

щастя, благополуччя, подальших 

успіхів у будь-яких починаннях, 

щоденних справах, сміливих 

планах та сподіваннях. 

Хай Вас завжди підтримують та 

надихають рідні люди, розуміють та 

допомагають колеги. 

Хай доля збагачує Вас життєвою 

мудрістю, енергією, натхненням та радістю 

сьогодення. 

З повагою, Голова Ради 

студентського 

самоврядування 

факультету менеджменту Ірина Коваль  

 

 

 
 

 

 

 

 
На навчання для здобуття освітньо-

кваліфікаційного рівня бакалавра за спеціальністю 

6.030601 «Менеджмент» приймаються особи з повною 
середньою загальною освітою. 

Конкурсний відбір проводиться за сумою балів з  3-х 

предметів, зазначених у сертифікаті УЦОЯО: 
Прийом документів здійснюється: 

 на денну форму навчання  

 
 

 на заочну форму навчання 

 
 

 
Детальну інформацію про інститут та умови прийому 

можна отримати на сайті www.oridu.odessa.ua 

Для отримання організаційно-методичної допомоги до 

вступу в інститут бажаючі можуть заповнити попередню 

заяву за формою, що розміщена на сайті інституту в 

розділі «Прийом до інституту». 

Приймальна комісія працює за адресою: 
65009, м Одеса, вул.. Генуезька, 22, каб. 218, 219 

Понеділок - п`ятниця з 9.00 до 17.00;  

субота з 10.00 до 15.00 

тел. (048)729-76-11; (048)729-76-33 

 

Газета «Академія». Редколегія: 
Добровольська Катерина – головний редактор 

Оконь Юрій – верстка, дизайн 
Кривоший Іван – фотографії 
Видавництво ОРІДУ НАДУ 

65009, м Одеса, вул.. Генуезька, 22 
тел.(048)729-76-33 
ТИРАЖ – 150 шт 

Прийом на спеціальність 

6.030601 «Менеджмент» 

з 12 по 31 липня 

з 30 липня  

по 30 серпня 


